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RS § 313 Delrapportering av projekt för att 
identifiera vilka kunder som skulle 
kunna erbjudas kyld mat samt 
konsekvenser av detta i hela 
måltidskedjan.  

Ärendenummer: RS 2022/648 
Paragraf föregående instans: AU § 208 

Regionstyrelsens beslut 
 Delrapporten godkänns.  

 

Sammanfattning 
En översyn av måltidsverksamheten i Region Gotland genomfördes 2019-2021 
med hjälp av en extern konsult. Konsultrapporten föreslog ett antal 
utvecklingsområden med bland annat införande av kyld mat i större 
skala. Utrymme och logistik vid Visby lasarett identifierades som möjligt trånga 
sektorer därmed fick regionstyrelseförvaltningen i december 2021 i uppdrag att 
till budgetberedningen i maj 2022 återkomma med resultat av genomförd 
förstudie kring utrymmesmöjligheterna vid avdelningarna på Visby lasarett 
samt logistik- och trafikförutsättningar vid ett införande av kyldmatproduktion. 
(2019/958 RS § 396) 

En extern projektledning engagerades vilket resulterade i en slutrapport. 
Denna  bedömde att ett införande av kyld mat till avdelningarna vid Visby 
lasarett, inklusive psykiatrin, är möjlig och att logistik- och 
transportförutsättningar för att leverera kylda måltider till avdelningarna inte 
påverkas av detta. Vid en omställning krävs investeringar i avdelningskök och 
transportvagnar.  

Regionstyrelseförvaltningen har sedan gjort bedömningen att ett nytt förslag 
behöver arbetas fram kring vilka volymer liksom vilka kunder och enheter, 
förutom Visby lasarett, som skulle kunna få kyld mat. Utvecklingsarbetet ska 
ske tillsammans med berörda förvaltningar för att identifiera effekter i hela 
måltidskedjan och arbetet sedan ligger som grund för att utreda om det är mest 
fördelaktigt att genomföra ombyggnation av befintligt produktionskök vid 
Visby lasarett eller att genomföra nybyggnation av kök för 
kyldmatsproduktion. 

Vid regionstyrelsens sammanträde 2022-05-24, RS 2022/648 RS § 161, fick 
regionstyrelseförvaltningen i uppdrag att till budgetberedning våren 2023 
återkomma med vilka kunder som skulle kunna erbjudas kyld mat samt 
konsekvenserna av detta i hela måltidskedjan. Dessutom komma med ett 
förslag till vilket av alternativen, nybyggnation eller ombyggnation, som en 
fullskalig förstudie ska genomföras för. 
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Delrapportering skulle göras till budgetavstämningen 2022. 

Bedömning 
Ett projekt startade i augusti med syftet att identifiera vilka enheter som kan 
vara aktuella för kyld mat samt att se på effekterna i hela måltidskedjan. 

Projektägare är avdelningschef för måltidsavdelningen, Josefine Jessen och 
projektledare är Mariann Godin Luthman. Styrgruppen består av 
representanter från berörda förvaltningar, Marit Lindgren (socialförvaltningen), 
Yvonne Skovshoved ( hälso- och sjukvårdsförvaltningen) och Bo Eriksson 
(utbildnings- och arbetslivsförvaltningen).  

Arbetet kommer att utgå från förslag i den tidigare utredningen och för att ta 
vara på den lokala kompetensen kommer berörd personal inom 
måltidsavdelningen och inom hälso- och sjukvårdsförvaltningen, 
socialförvaltningen och utbildnings- och arbetslivsförvaltningen involveras i 
arbetet genom intervjuer och workshops. 

Ett delprojekt är att utifrån förslag om utökad produktion av kyld mat, 
klargöra  om nybyggnation eller ombyggnation är bästa alternativet att 
genomföra förstudie på vid ett eventuellt beslut om införande av kyld mat i 
större skala. 

Ärendets behandling under mötet 
Ordförande ställer proposition på arbetsutskottets förslag och finner att det 
bifalls. 

Beslutsunderlag 
Regionstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse 2022-09-19  


